
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 678/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση κατ’ αρχήν συνδιοργάνωσης ημερίδας 
του Δήμου με το «Ανθρώπινο Δυναμικό 
Βέροιας» και τη συμμετοχή του Τμήματος 
Χωροταξίας και Ανάπτυξης του Α.Π.Θ. 

 
         Σήμερα 5 Νοεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-11-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού 
Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και 
του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 
5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 
8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 
11)Θ.Αγγελίνας, 12)Λ. Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 
14)Ν.Μωυσιάδης, 15)Χ. Κούτρας, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 
17)Α.Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 
21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Α. Νεστορόπουλος, 23)Α. Γκαμπέσης, 
24)Κ.Κοστογλίδου, 25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 
27)Χ.Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Γ. Σουμπέκας, 30)Κ. 
Παναγιωτίδης, 31)Δ. Γκέκα, 32)Α. Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 
34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Ι.Αγγέλογλου. 

Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου, 
Κ.Συμεωνίδης, Κ.Κουτσαντάς, 
Λ.Τσαβδαρίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                               Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ε. Εμμανουηλίδης, Χ. Δουλγερίδου. Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Η. Τσιαμήτρος, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι.Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, 
Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ.Χ.Τσιούντας, Κ.Κοστογλίδου και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Χ.Κούτρας, Σ.Κουμτσίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Γ.Κάκαρης, Ν.Τσιαμήτρος, Α.Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 662/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ.Πουλασουχίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 663/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης και αποχώρησε ο κ 
.Γ.Σουμπέκας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 664/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 665/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Α.Παπαδόπουλος, Σ.Κουμτσίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Μ.Σουμελίδης, Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 667/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Χ.Κούτρας και αποχώρησαν 
οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Γ.Σουμπέκας, Χ.Τσιούντας, Σ.Κουμτσίδης, Α.Γκαμπέσης, Β.Σταυροπούλου, Ε.Γουναράς.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 670/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Κάκαρης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, 
Α.Νεστορόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 673/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Α,Βασιάδης, Π.Τσαπαρόπουλος και Β.Σταυροπούλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 675/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Νεστορόπουλος, Ε.Γουναράς και αποχώρησαν οι 
κ.κ.Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Κάκαρης, Ν.Μωυσιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 678/2012 απόφασης προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 679/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 681/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Βασιάδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 683/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 684/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Θ.Θεοδωρίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 685/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 



 
Στη συνέχεια ο Προεδρεύων Αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 16ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 31-10-2012 εισηγητικό 
σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη,  που έχει ως εξής: 
 « Οργάνωση ή μη ημερίδας σε συνεργασία με το Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας με τη 
συμμετοχή του τμήματος Μηχανικών Χωροταξίας και Ανάπτυξης του ΑΠΘ» 
             Ο Δήμος Βέροιας έλαβε από το Ανθρώπινο Δυναμικό Βέροιας την 
επισυναπτόμενη πρόσκληση για   συνδιοργάνωση ημερίδας με τη συμμετοχή του 
τμήματος  Μηχανικών Χωροταξίας και Ανάπτυξης του ΑΠΘ και  αντικείμενο τη 
συνεργασία  σε  ζητήματα περιφερειακής ανάπτυξης. 
Σύμφωνα με το άρθρο 65 του Ν.3852/2012 «1. Το δημοτικό συμβούλιο αποφασίζει για όλα 
τα θέματα που αφορούν το δήμο, εκτός από εκείνα που ανήκουν εκ του νόμου στην 
αρμοδιότητα του δημάρχου ή άλλου οργάνου του δήμου ή το ίδιο το δημοτικό συμβούλιο 
μεταβίβασε σε επιτροπή του……….. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται  να αποφασίσει 
               Για την οργάνωση   η μη   ημερίδας σε συνεργασία με το Ανθρώπινο Δυναμικό 
με τη συμμετοχή του τμήματος Μηχανικών Χωροταξίας και Ανάπτυξης. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Θα υπάρξουν έξοδα για την πραγματοποίηση της ημερίδας; 

Γιατί δε βλέπω να αναφέρετε πουθενά για κάποιο ποσό. 
Δήμαρχος: Δεν υπάρχουν έξοδα, παρά μόνο θα παραχωρηθεί η αίθουσα για την 

πραγματοποίηση της ημερίδας. 
 Καμπούρης: Η ιδέα αυτή ξεκίνησε διαβάζοντας το ΦΕΚ σύστασης της Σχολής, 
μέσα στο οποίο αναφέρονται τα γνωστικά αντικείμενά της. 
 Όταν λοιπόν η Σχολή ζήτησε να φύγει από τη Βέροια και να πάει στο Α.Π.Θ., 
δημιουργήθηκε μια αντίφαση, η οποία για όσους έχουν μια ιδιαίτερη επαφή με το τμήμα 
αυτό, μας ξένισε. Δηλαδή περιφερειακή ανάπτυξη θα γίνει από το κέντρο; Αυτοί που θα 
σχεδιάσουν την Περιφερειακή Ανάπτυξη στη Θεσσαλονίκη και θα την υπηρετήσουν 
μέσα από το γνωστικό αντικείμενο της Σχολής θα την κάνουν σε συνθήκες εργαστηρίου; 
Θα γίνει προσομοίωση των συνθηκών της Περιφέρειας στο κέντρο; 

Θεωρώ ότι όλα αυτά δε στέκουν επιστημονικά και όσοι τα πρεσβεύουν 
πραγματικά πρέπει να έρθουν και να μας δώσουν επαρκείς εξηγήσεις. Είναι ένα σημείο 
που δε δώσαμε τη σημασία που θα  έπρεπε να δώσουμε και να την αναδείξουμε. 
Επικεντρωθήκαμε σε άλλα σημεία. Η πόλη έχει μια ευθύνη που δεν το είδε, αλλά 
αντίστοιχη ευθύνη έχει και η πανεπιστημιακή κοινότητα η οποία πίσω από την αδιαφορία 
που έδειξε η πόλη σε αυτή την ιστορία, άνοιξε το δρόμο για την απομάκρυνση της 
Σχολής από τη Βέροια. 

Θα μπορούσαμε λοιπόν να μπούμε σε αυτή την διαδικασία και να ζητήσουμε να 
γίνει μια ημερίδα στην οποία θα κληθούνε εκτός από εκπροσώπους της Σχολής και το Υπ. 
Παιδείας και το Υπ.Ανάπτυξης, για να μας πούνε τις απόψεις για την ανάπτυξη της 
Περιφέρειας και πως υπηρετούνται οι σκοποί της Σχολής.  

Αν ο Δήμος συναινεί στην πραγματοποίηση της ημερίδας, προφανώς θα 
μιλήσουμε με λεπτομέρειες. Θα δούμε ποιους μπορούμε να καλέσουμε, γιατί τώρα είναι 
μια αρχική πρόταση και δε μπορούμε να έχουμε αναλυτικό προϋπολογισμό.  

Αν συναινέσει το Δ.Σ., θα δούμε για τι ακριβώς μιλάμε, πόσο μεγάλη έκταση θα 
πάρει και τι δυνατότητες έχουμε για να συνεισφέρουμε σε αυτή την ιστορία.  

Σε κάθε περίπτωση πρέπει να γίνει πολύ σύντομα και τουλάχιστον μέχρι το 
Δεκέμβριο να πραγματοποιηθεί. Πιθανόν ο ενδεδειγμένος χρόνος να είναι τα μέσα 
Δεκεμβρίου. 

Δήμαρχος: Ζητούμε δηλαδή μια κατ’ αρχήν απόφαση του Δ.Σ. 
Κούτρας: Μια μερίδα πανεπιστημιακών βάζει ένα ωραίο περιτύλιγμα στα πολλά 

που λέει και είναι για το θεαθήναι. Εγώ ψηφίζω αναφανδόν κατά της ιστορίας αυτής. 
Μελιόπουλος: Ποιος θα πετύχει την ανάπτυξη και για ποιον κ.Καμπούρη; Από 

αυτό που αντιλαμβάνομαι εδώ, θα γίνει ανάπτυξη χωρίς να εξετάζονται παράμετροι όπως 
οι εργαζόμενοι. Μια ανάπτυξη προς όφελος αυτών που θα καταθέσουν τα επιχειρηματικά 
σχέδια.  



Θα ήθελα επίσης μια διευκρίνηση όσον αφορά την ανάπτυξη και διαχείριση των 
ζωών οικονομικής δραστηριότητας. Σε τι ακριβώς αναφέρεστε; 

Δήμαρχος: Θα μπορούσατε αν θέλετε να προτείνετε κι εσείς έναν ομιλητή της 
αρεσκείας σας.  

Μελιόπουλος: Βλέπω μια σειρά αντικειμένων όπως γεωργική, κτηνοτροφική 
παραγωγή κτλ. Μήπως τα της γεωργικής παραγωγής ορίζονται από την ΚΑΠ της Ε.Ε.; 
Ορίζονται.  

Που μας έχει οδηγήσει; Δε μας έχει οδηγήσει σε εισαγωγές ακόμη και κρέατος και 
γάλακτος;  

Οπότε δε βλέπω σε αυτή τη φάση τι νόημα θα είχε η διοργάνωση αυτής της 
ημερίδας. Πέραν όλων των άλλων δε γνωρίζουμε και το κόστος της. Για όλους τους 
παραπάνω λόγους θα καταψηφίσω την εισήγηση. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Χ.Κούτρας, Γ.Μελιόπουλος και 

Ι.Σοφρόνωφ. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Δ.Δάσκαλος, Α.Παπαδόπουλος και 

Ε.Γουναράς. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 31-10-2012 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Το με αριθ. πρωτ. 45474/31-8-2012 έγγραφο του «Ανθρώπινου Δυναμικού Βέροιας» 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

  
Εγκρίνει την κατ’ αρχήν συνδιοργάνωση ημερίδας του Δήμου με το «Ανθρώπινο 

Δυναμικό Βέροιας» και τη συμμετοχή του Τμήματος Χωροταξίας και Ανάπτυξης του 
Α.Π.Θ., με αντικείμενο τη διερεύνηση των δυνατοτήτων συνεργασίας με το Τμήμα 
Χωροταξίας και Ανάπτυξης του Α.Π.Θ., για την υποστήριξη αναπτυξιακών 
πρωτοβουλιών.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  678/ 2012 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Βασίλειος Γιαννουλάκης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Δ. Κουλουριώτης  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Εμμανουηλίδης  
Ν.  Τσιαμήτρος  Χ. Δουλγερίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-11-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 


